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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Туризъм, екология селско стопанство и инвестиции (ТЕССИ)  

 

Днес, 22.01.2025 г. (сряда), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе заседание 

на ПК по ТЕССИ, в състав: 

 ПК по ТЕССИ присъства Отсъства забележка 

1. Андрей Андреев – председател     

2. Елисавета Иванова– зам.-председател     

3. Христо Кюркчиев- член     

4. Пламен Андреев - член     

5. Хатидже Хасан  - член     

6. Хава Хамидова - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Ан. Асенова – 

председател на ОбС и представители на ВиК ООД Търговище. 

 От заседанието отсъстваха Христо Кюркчиев и Хава Хамидова. 

  

 Заседанието се откри и ръководи от Андрей Андреев – председател на ПК по ТЕССИ. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

 Г-жа Ел. Иванова предложи към дневния ред да се включи докладна записка от инж. Я. 

Йорданов – кмет на Общината, относно Културен календар на Община В. Преслав за 2025 г. 

 Г-жа Ан. Асенова предложи т. 13 и т.14 да се разгледат като т. 1 и 2. 

 Други предложения не постъпиха и председателят предложи прекратяване на 

разискванията по дневния ред. 

 С 4 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред с направените 

предложения от г-жа Иванова и от г-жа Асенова, председател на ОбС. 

 С 4 гл. „за” се прие следния 

  

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проект за ПУП-ПП за 

изграждане на обект: „Външен напорен водопровод от РШ „Търговище“ при довеждащ 

водопровод Тича-Шумен на км 139+946 от републикански път I-7 до връзка при Облекчителна 

шахта след ПС „Велики Преслав“ в землищата на гр. Велики Преслав и с. Имренчево. 

2- 6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проект за ПУП-ПП за 

изграждане на обект: „Реконструкция на довеждащ водопровод за гр. Търговище, преминаване 

под път II-74 при с. Имренчево“ в землището на с. Имренчево, общ.  Велики Преслав.  

3- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно Отчет за дейността на 

Общински съвет Велики Преслав за периода 01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. 

4- 2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за изпълнение 

решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. юли – декември 2024 г. 

5- 4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно приемане на 

Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2025 г. 

6- 5. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно актуализиране на 

„Програма за реализация на Плана за интегрирано развитие на община Велики Преслав за 

периода 2021-2027 г.“ 

7- 9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Културен календар на 

Община Велики Преслав за 2025 г. 

 

По т.1: проект за ПУП-ПП за изграждане на обект: „Реконструкция на довеждащ водопровод за 

гр. Търговище, преминаване под път II-74 при с. Имренчево“ в землището на с. Имренчево, общ. 

Велики Преслав.  
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По покана на председателя на комисията по Туризъм, на заседанието присъстваха представители 

на ВиК Търговище, а именно г-жа Лидия Миланова – ръководител производство на технически 

отдел и г-жа Красимира Илиева - геодезист, които подробно разясниха проекта за ПУП за обект 

изграждане на водопровод минаващ през землищата на гр. Велики Преслав и с. Имренчево. 

Отношение по докладната взе г-н Ан. Андреев, който постави въпрос - има ли вариант 

местността Дервиша да се захрани от този водопровод.  

Г-н Андреев изказа мнение, че сега е момента с проектирането на водопровода да се заложи и 

отклонението за местността Дервиша.  

На въпроса г-жа Миланова отговори: „водопроводът е оразмерен за подаване на вода за нашето 

населено място, не за допълнително водоподаване. Реконструкцията на водопровода ще бъде до 

Кулата и в частта на с. Имренчево. 

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.2: проект за ПУП-ПП за изграждане на обект: „Външен напорен водопровод от РШ 

„Търговище“ при довеждащ водопровод Тича-Шумен на км 139+946 от републикански път I-7 

до връзка при Облекчителна шахта след ПС „Велики Преслав“ в землищата на гр. Велики 

Преслав и с. Имренчево. 

Подробни разяснения и по тази докладна бяха дадени от представителите на ВиК Търговище. 

Кметът на Общината изрази становище, че подмяната на довеждащия водопровод е сериозен и 

тежък ангажимент. За Община Велики Преслав, като основен проблем остава липсата и 

невъзможността да бъде осигурена вода за жителите на Общината. В тази връзка, той отправи 

искане към представителите на ВиК в заданието за проектиране на водопровода да се заложат и 

съседните места - с. Имренчево, с. Мостич и местността Дервиша, които в последствие да могат 

да бъдат включени, да има готова връзка и от там нататък Общината ще го прави. Кметът 

уточни, че необходимото количество вода за с. Имренчево ще е 4-5 л/с.  

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.3 Отчет за дейността на ОбС Велики Преслав за периода 01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.4: Отчет за изпълнение решенията на ОбС – В. Преслав за периода юли – декември 2024 г. 

Доуточняващ въпрос по отчета относно изпълнение на Решение № 162 постави г-н Пламен 

Андреев, на който въпрос кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ Отчетът по докладната бе приет. 

 

По т.5: приемане на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2025 г. 

Отношение по програмата за 2025 г. взе г-н Пл. Андреев. Той изказа становище по Справка № 

10 очаквани приходи от сключени договори за земеделски земи и постави въпрос защо още не са 

актуализирани цените на сключените арендни договори с лицата Ж. Железов и Диян Димитров.  

По отношение на сключените през 2025 г. арендни договори, г-н П. Андреев изрази становище, 

че началните цени са смешни и ниски като стойност, и предложи те да се завишат и да достигнат 

цените определени за полски пътища, а именно 50,00 лв., както и срокът на договорите за в 

бъдеще да бъде намален от 20 на 10 години.  

По отношение изказването на г-н Андреев, кметът изрази становище, че могат да се определят 

нови началните цени по близки до реалните за годината, но това става с решение на ОбС. 

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ докладната бе приета. 
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По т.6: актуализиране на „Програма за реализация на Плана за интегрирано развитие на община 

Велики Преслав за периода 2021-2027 г.“ 

Отношение по докладната взе г-н Пл. Андреев, който постави въпрос, на който въпрос, 

вносителят подробно отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

 

По т.7: Културен календар на Община Велики Преслав за 2025 г. 

Отношение по докладната взе г-жа Ел. Иванова, която изказа становище по проекта за Културен 

календар относно заложеното събитие в календара за м. август и направи предложение 

тематиката на събора да бъде свързана точно с българското средновековие и Златния век на 

България и управлението на царете по това време. 

Г-жа Иванова постави и въпрос към кмета, а именно: „има ли точна справка колко е броят на 

туристи, посетили Велики Преслав през 2023 г. и 2024 г. по повод на културния календар и по 

какъв начин заложените събития в календара стимулират развитието на туризма.  

На въпроса кметът отговори, че няма конкретен брой, който да се засече. Индикаторите, които 

могат да дадат информация за броя на туристите са два - нощувките в къщите за гости и броят 

продадени билети в Археологически музей Велики Преслав. 

 Разискванията бяха прекратени с 3 гл. „за“. 

 С 3 гл. „за“ докладната бе приета. 

 Х. Хасан отсъства от залата. 

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,45 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 

 Андрей Андреев,  п 

 Председател на ПК по ТЕССИ                      Изготвил: Т. Янкова  

 

 


